



**7 Pièces**

**270 m<sup>2</sup>**

**Réf. 6080940**

**1 900 000 €**

**Mouans-Sartoux**

Maison à vendre (06370)

**résidences  
immobilier**



# résidences immobilier

Magnifique villa d'environ 290 m<sup>2</sup> située dans le Domaine sécurisé de Castellaras composé comme suit :Au rez-de-chaussée : double salon avec cheminée , salle à manger , cuisine d'îlot et toilettes d'invités.À l'étage : une chambre de maître de 50 m<sup>2</sup> avec coin bureau , grand dressing, salle de bains avec hammam , terrasse.Au rez-de-jardin : 4 chambres , deux salles de bains, buanderie.Le domaine de Castellaras est un domaine prisé et sécurisé 24/7 idéalement situé entre Mougins et Valbonne, offrant 2 piscines dont une pour les enfants, aire de jeux pour les petits, 4 terrains de tennis, une ...

Magnificent villa of approximately 290 sqm located in the secure estate of Castellaras composed as follows:On the ground floor, double living room with fireplace, dining room, kitchen and guest toilet.On the first floor, a master bedroom of 50m<sup>2</sup> with office area, large dressing room, bathroom with hammam, terrace.On the garden level, 4 bedrooms, two bathrooms, laundry room.The Castellaras estate is a popular and secure estate located between Mougins and Valbonne, offering 2 swimming pools, one of which is for children, a playground for the little ones, 4 tennis courts, a sports hall, 35 ...

## **BARNES VALBONNE**

35 rue gambetta - 06560 VALBONNE

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)







[www.residences-immobilier.com](http://www.residences-immobilier.com)

